
FAU-møte 04. mars 2020 

Tilstede  
 Joachim Deisz (for 6. trinn, leder) 
 Ørjan Larsen (for 7. trinn) 

Tom Hellebø (for 5. trinn, kasserer)  
 Henrikke Tvedt (for 4. trinn) 

Ida Bergstrøm (for 3. trinn) 
 Kristin Whitehouse (for 2. trinn - referent) 

Stine Riis Andersen (for 1. trinn) 
 Rektor Truls Larsen 

 
 

   

1.  Informasjon fra rektor:  

 Nye Eidsvåg skole: 
o Reguleringsplan for vei blir straks godkjent og da begynner 

arbeidet 
o Anbud på Doffin kommer til våren, med plan om ferdigstillelse 

2022 
o To sett med kunstnere er plukket ut til å jobbe med 

kunstprosjekt ved den nye skolen 

 Skyfritt: inkluderende oppvekst for barn og unge i Bergen, blant annet 
en nettressurs der barn og foreldre kan hente ut støtte og hjelp (skal 
erstatte Oleveus) 

 Generelt informasjonsskriv fra skolen 5. mars 

 SFO: Matjungelen, læring om sunn og god mat 

 Informasjon om Barne-og familiehjelpen, lavterskeltilbud i kommunen 

 Kontaktskjema til skolen: kan brukes dersom avsender har sensitiv 
informasjon i en henvendelse 
 

 

2.  Plan til høring - snuplass for buss 

 Ref. høringsnotat fra Plan- og bygningsetaten. Det vil bli bygget gangsti 
der hvor bussen er tenkt å skulle snu, der hvor Trollbakken og 
Trolldalen møtes. Det er allerede få trygge veier for barn på 
Eidsvågneset og om valget faller på dette forslaget, må det også 
foreligge en løsning for ivaretakelse av skoleveien. Langsiktig løsning vil 
være å forbedre bilveien rundt Eidsvågneset slik at der kommer 
ordentlig gangvei. FAU vil skrive et høringssvar, Joachim lager et utkast 
og sender til alle 

 

   

   

3.  
 
 
 

Kvalitetsoppfølgingsmøtet 6. februar: 

 Kartleggingsresultatene fra 1-2-3 trinn kommer om ca en måned 

 Elevrådet har gjort en god innsats ifm kvalitetsoppfølgingen, - 
gjennomførte en undersøkelse om trivsel og mobbing med innspill til 
tiltak. Tilbakemelding om mer presise spørsmål/språk, dette er meldt 
tilbake til kommunen (Foreldreundersøkelsen kommer og 90% svar gir 
sjokoladekake til elevene ) 

 De fleste syns skolearbeidet er viktig og trives med det 

 Skolen kan bli bedre på tydeligere mål om hva som skal læres og 
lærerne må passe på å bevare opplevelsen av at skolearbeidet er kult 

 



 Bra med tilbakemeldinger på eget arbeid, i tillegg trener de på å gi 
tilbakemeldinger på hverandres arbeid 

 Rektor lager handlingsplan på bakgrunn av tilbakemeldinger når 
resultatene fra foreldreundersøkelsen og de nasjonale 
kartleggingsprøvene, foreligger 
 

4.  Status økonomi 

 Regninger Barnevakten 

 Regning skidag, FAU tar 1/3 del av totalsummen 

 Orientering om saldo etter at regninger er betalt, god økonomi 

 Rot med VIPPS gjør at FAU har mistet ca 7000 kr 

 Kan søke kommunen om midler (tilskuddsportalen), til konkrete 
prosjekter/tiltak: nærmiljøtiltak for elevene utenom skoletid. Be 
foreldrene om forslag på trinnene sine FB-sider 
 

 

5.  Informasjon koronavirus: 

 Forholder oss til Bergen kommune sine råd og anbefalinger. Noen 
elever er særlig utsatt for smitte. Lærere vil informere om tiltak når de 
er kjent med hvilke elever dette gjelder. Infoskriv fra skolen kommer i 
morgen på epost 
 

 

6.  Om fotografering – skal det bare tilbys 1. trinn og 7. trinn eller alle trinn? 

 1. og 7. trinn er helt ok med skolefotografering 
 

 

7.  Pedagogisk spising:  

 Skal være en faglig plan og lærerne skal være tilstede. Må tas med 
lærerne på det enkelte trinn. Det vil ikke til å komme felles 
retningslinjer fra kommunen ang dette 
 

 

8.  Hjelp med rekruttering til 17. mai komitéen 

 Forespørsel til aktuelle trinn 
 

 

Neste FAUmøte: onsdag 22 april 2020 kl 1900  


